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1. Goedkeuring verslag vergadering 18 april 2018. 

 

Het verslag van 18 april 2018 wordt zonder opmerkingen goedgekeurd. 

 

 

  



2. Bondige toelichtingen, zoals bepaald in artikel 53 van het decreet van 6 juli 

2001 houdende de intergemeentelijke samenwerking, door bestuurders van de 

stad in de intergemeentelijke verenigingen door de volgende afgevaardigden: 

 

 

 

De bestuurders geven een bondige toelichting op basis van de toelichtingsnota’s die zijn  

opgeladen in Cobra@home. 

 

 
1) Mevrouw Greet Geypen, afgevaardigde van de stad, over het beleid van de  

    intergemeentelijke vereniging IVERLEK en de uitoefening van haar mandaat.  

 Belangrijke issues: 

 Marktwerking 

- Fusie van Eandis System Operator en Infrax in nieuwe maatschappij Fluvius vanaf 1 

juli 1959 

- Decreet 22 december 2017 met aanpassingen rond intergemeentelijke 

samenwerkingsverbanden 

- Regelgeving digitale meters 

- Splitsing Finilek en Iverlek door overname participaties in Publigas en Publi-T 

- Voorkomen van energiefraude 

- Regels voor aanmelden zonnepanelen 

Algemeen beleid 

- Beheersoverdracht voor activiteit warmte (gebruik van warmte) 

- Ombouw van aardgas naar hoogcalorisch aardgas (zal verschillende jaren in beslag 

nemen) 

- Oplaadinfrastructuur voor elektrische voertuigen 

- Burgemeestersconvenanten  

- Investeringen door Eandis in elektriciteit, in aardgas, in openbare verlichting en in 

warmte 

Dienstverlening 

- Verder gewerkt aan een flexibel distributienet 

- Keuze voor ledverlichting in OV 

- Automatisch ontsteken van de openbare verlichting 

- Aanbod voor de verlichting van publiek toegankelijke terreinen 

- Aanbod tot volledig herstel van voetpaden na nutswerken (2 varianten) 

- Glasvezelinfrastructuur 

- Projecten digitale budgetmeter 

- Aanbod collectieve renovatieprojecten 

- Pilootprojecten klantenkantoren Eandis en stadsloketten 

- Open data ter beschikking van geïnteresseerden www.eandis.be/opendata 

  

 

2) Mevrouw Greet Geypen, afgevaardigde van de stad, over het beleid van de  

    intergemeentelijke vereniging IGEMO en de uitoefening van haar mandaat. 

 Belangrijke issues: 

 Bestuursorganen 

- Opmaak van een evaluatierapport legislatuur 2013-2018 

- Uittreding provincie Antwerpen (ingevolge nieuwe decretale bepalingen) 

- Toepassing van nieuw decreet lokaal bestuur 

- Brugfunctie van de bestuursorganen van Igemo in relatie tot de gemeenten 

- Investeren in overlegfora 

- Investeren in een gelaagd bestuurlijk model met mandaatgroep, beleidsgroepen en 

statenregionaal 

Personeelsbeleid 

- 41 VTE 

 Dienstverlening door Igemo 

- Principe van de basisdienstverlening 

- Overzicht van de belangrijkste realisaties  

- Specifieke dienstverlening inzake milieu, energie en duurzame ontwikkeling 

http://www.eandis.be/opendata


- Opvolging ontwikkelingen mbt omgevingsvergunning en handhaving 

- Dienstverlening inzake gebiedsontwikkeling met een aantal accenten 

- Dienstverlening inzake lokaal woonbeleid 

- Dienstverlening inzake welzijn op het werk en veiligheidscoördinatie 

- Regionale samenwerking en streekontwikkeling 

 Algemeen bedrijfsniveau 

- Missie van Igemo 

 

 

Jaarrekening 

 Vraag naar de meerwaarde van Igemo op een aantal domeinen: Igemo werkt als 

streekcommunale en heeft vooral een rol naar kleinere gemeenten; het aanbod bestaat 

als een soort van menukaart waaruit men diensten kan kiezen.  

 Vraag Indrani Muylderman naar de bijdrage die de stad en sociaal huis heeft betaald 

aan Igemo de voorbije jaren (wordt schriftelijk bezorgd). 

 

 

3) Mevrouw Rita Van den Bossche, afgevaardigde van de stad, over het beleid van de  

    intergemeentelijke vereniging IVAREM en de uitoefening van haar mandaat. 

 Economische aspecten 

- Bijdrage 2017 en vooruitzichten 2018 (financieel probleem ingevolge nazorg 

stortplaats en daling ontvangsten papierverkoop) 

Ecologische aspecten 

- Berekeningswijze restafval 

- Selectieve fracties 

Dienstverlening 

- Opvolging ondergrondse containers  

 Vraag naar beheersverplichting stortplaats waarvan beheer 10 jaar wordt verlengd – 

kon dit niet worden voorzien? Ovam stelt dat verder beheer noodzakelijk is. 

Vraag naar de gele zakken voor elektronische toestellen: project wordt gestopt 

Vraag naar systeem van de blauwe zak: behoort tot de opdracht van fost+ (voorstel om 

blauwe zak uit te breiden – planning pas vanaf 2022) 

Jaarrekening wordt nog aan de algemene vergadering voorgelegd. 

Tarieven worden aangepast om winst noch verlies te maken (zodat bedrijfsbelasting 

wordt vermeden) 

 

4) Mevrouw Katleen Den Roover, afgevaardigde van de stad, over het beleid van de  

    intergemeentelijke vereniging PIDPA en de uitoefening van haar mandaat.  

    In afwezigheid van K. Den Roover wordt de toelichting gegeven door R. Van den  

    Bossche. 

 Duurzaamheid 

- Drinkwater komt uit de natuur – aandacht voor natuurbeheer en natuurbescherming 

- Overeenkomsten met Natuurpunt voor beheer slib-bekkens 

- Charter Duurzaam Ondernemen 

Drinkwater 

- Minder gebruik van chloor 

- Renovatie van watertorens 

- Spoelprogramma’s 

- Werken aan het leidingennet 

 Verbruik 

- Cijfers mbt waterverbruik binnen het verzorgingsgebied 

 Labo: onderzoek van stalen 

 Riolering: uitbreiding van het werkingsgebied 

 Integrale waterprijs: toepassing van geïndexeerde tarieven 

 Afbetalingsmogelijkheden 

 HIDRODOE: wereld van water (als toeristisch product) 

 Personeel: 701 medewerkers (waarvan 28% deeltijds tewerkgesteld) 

 Maatschappelijk engagement: sportfonds 

 Financieel resultaat: zie resultaat van het boekjaar in verklarende nota 

  

 



5) Mevrouw Katleen Den Roover, afgevaardigde van de stad, over het beleid van de  

    intergemeentelijke vereniging PONTES en de uitoefening van haar mandaat.  

    In afwezigheid van K. Den Roover wordt de toelichting gegeven door R. Van den 

    Bossche. 

 Pontes beheert 2 crematoria (Antwerpen en Turnhout) 

 De dienstverlening bleef ongewijzigd. 

 De infrastructuur voorziet in mogelijkheid crematies, plechtigheden, uitvaartmaaltijden 

 Het verslag geeft ook een aantal statistische gegevens mbt de activiteiten van Pontes. 

 Financieel verslag en budget 2018: zie nota. 

 Pontes hecht veel aandacht aan milieu en correcte toepassing van de wetgeving. 

 

6) De heer Walter Schroons, afgevaardigde van de stad, over het beleid van de  

    intergemeentelijke vereniging CIPAL en de uitoefening van zijn mandaat.  

 Cipal heeft de activiteiten IT en HR ondergebracht in een joint venture Cipal 

Schaubroeck nv zodat Cipal DV volop kan inzetten op het vorm geven van de 

toekomstvisie.  Cipal kende een grote expansie (oa door deelname in Jobpunt 

Vlaanderen/Poolstok) ea.  

De dienstverlenende vereniging heeft statuten aangepast (verplichte uittreding 

provincie) en heeft heel wat nieuwe vennoten mogen verwelkomen . 

Er werd geïnvesteerd in het overheidsdatacenter. 

In de nota wordt vervolgens aandacht besteed aan de structuur van de Cipal-groep en 

het belang van informatieveiligheid ingevolge de nieuwe Europese regelgeving hierover. 

Cipal biedt een opdrachtencentrale aan voor standaard software met in 2017 maar liefst 

174 afnemers. Ook de I-monitor werd door Cipal overgenomen. 

Voor de financiële cijfers wordt verwezen naar het jaarverslag 2017. De 

responsabiliseringsbijdrage weegt door op de cijfers. 

 

  

    Verslaggever: Erik Laga 


